
Tulisiko yleisen SM-kisojen osallistumisoikeutta muuttaa ja kehittää siten, että kaikkiin 
sarjoihin saataisiin osallistujia? 
 
Esimerkiksi sarjoihin voisi olla vähimmäismäärä osallistujia ja sarja täytettäisiin tulosten 
(rankingin) perusteella sisällyttäen osallistumiseen mahdollisesti jonkinlainen 
vähimmäistulostaso. 
 
OAK esittää liittokokouksessa päätettäväksi jatketaanko nykyisellä mallilla ja tulosrajoilla vai 
aletaanko kehittää SM-kisojen osallistumisoikeutta? 
 


